
Zápisnica č. : 08-11-2022
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 15.11.2022
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 09.30 hod.
Ukončenie : 12.15 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 85,71 % 
Prizvaní :  Dušan Jurčo – dozorná rada

     Dušan Boroška – dozorná rada
     JUDr. Imrich Hronček
     Ing. Štefan Čajka – OLH
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
      

Overovatelia zápisnice :  Ján Subulý
     Pavol Vozárik 

Hlasovanie :
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Výzvy 
3.MARA HOLIDAY RESORT s.r.o. a Zruby Rajec s.r.o.
4.Zmluvy na uloženie optokábla v lokalite Ravence
5.List od Zruby Rajec s.r.o.
6.Žiadosť Mgr. Ingrid Zimáni
7.Zmluvy v lokalite Ravence
8.Stretnutie predsedov urbárov
9.Stretnutie v Liptovskej Sielnici
10.Predbežný hospodársky výsledok
11.Pracovný pomer predsedu
12.Pracovný úväzok administratívnej pracovníčky
13.Zastupovanie predsedu do volieb
14.Zastupujúci predseda
15.Inventarizačná komisia

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba dreva k dnešnému dňu je 2094,52 m³ dreva
 Odbyt dreva v objeme  2271,39  m³ dreva
 Nahlásená náhodná ťažba 380 m³ dreva
 Prebieha  dokončovanie  pestovných  prác  – zalesňovanie,  výsek  krov a nátery proti

ohryzu
 Dňa 14.10. prebehla kontrola lesnej škôlky z Národného lesníckeho centra, bola bez

nedostatkov 
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 Vykonaná  inventúra,  stav  141  800  ks  sadeníc  dreva,  výkaz  odoslaný  na  Národné
lesnícke centrum

 Zajtra  bude  obhliadka  dreva  z  Okresného  úradu   odbor  starostlivosti  o životné
prostredie v Liptovskom Mikuláši, výrub na TTP

P. Vozárik informoval
 V tomto roku bola dražba 11-krát
 Priemerná cena za predaj dreva za celý rok je 79,06 m³ 
 Sledujeme vývoj cien dreva

Ing. Hollý informoval
 Žiadosť Blchova lúka – finančné prostriedky boli pripísané na bankový účet
 Prišla nám nová certifikácia lesov

k bodu 2 Výzvy
Ing. Hollý informoval 

 Vyšla výzva na lesné cesty
 Koniec podania výzvy je 28.02.2023
 Projekty na cesty máme, dal som ich zaktualizovať projektantovi

k bodu 3 MARA HOLIDAY RESORT s.r.o. a Zruby Rajec s.r.o.
Ing. Hollý informoval 

 Stretol som sa s p. Štricom a stále deklaruje, že uzatvorí zmluvu na cestu
 Teraz čakám na JUDr. Durišovú
 So Zruby Rajec s.r.o.  už nemôžeme podpísať vecné bremeno siete, taktiež čakáme

na JUDr. Durišovú  

k bodu 4 Zmluvy na uloženie optokábla v lokalite Ravence
Ing. Hollý informoval 

 dohodli sme sa s SSE na cene za uloženie optokábla cca 1400,00 EUR 

k bodu 5 List od Zruby Rajec s.r.o.
Ing. Hollý informoval o liste od Zruby Rajec s.r.o.

k bodu 6 Žiadosť Mgr. Ingrid Zimáni
Ing. Hollý informoval

 Začali robiťna našom pozemku bez súhlasu
 Pripravujú si komunikáciu bez nášho súhlasu

JUDr. Hronček informoval
 Dali  sme  návrh  na  priestupkové  konanie  na  Spoločný  obecný  úrad  územného

rozhodovania a stavebného poriadku
Výbor  Pozemkového  spoločenstva  bývalých  urbarialistov  v  Liptovskom  Trnovci  bol
oboznámený so žiadosťou Mgr. Ingrid Zimáni a tiež s podniknutými krokmi na Spoločnom
obecnom úrade územného rozhodovania a stavebného poriadku.

k bodu 7 Zmluvy v lokalite Ravence
Ing. Hollý informoval 

 Dve zmluvy už máme podpísané
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k bodu 8 Stretnutie predsedov urbárov
Ing. Hollý informoval

 Bol som na stretnutí predsedov ohľadom zonácie v Demänovskej Doline
 Vznikla rada
 Pripravuje sa rámcová zmluva za celé Liptovsko-tatranské združenie vlastníkov lesov

k bodu 9 Stretnutie v Liptovskej Sielnici
Ing.  Hollý informoval o stretnuti  v Liptovskej  Sielnici  s  predstaviteľmi urbáru,  na ktorom
sa zúčastnil aj P. Vozárik.

k bodu 10 Predbežný hospodársky výsledok
Ing. Hollý informoval 

 Stav bežný účet 87 364,21 EUR
 Stav sporiaci účet        1 435 380,82 EUR
 Predbežne rozdiel medzi príjmami a výdavkami bude okolo 130 000,00 EUR
 Každý rok máme odpisy cca 50 000,00 EUR

k bodu 11 Pracovný pomer predsedu
Ing.  Hollý  požiadal  o  ukončenie  pracovného  pomeru  k  30.11.2022  a  zároveň  požiadal
od 01.12.2022 o uzatvorenie dohody o vykonaní práce do 31.12.2022.
Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci žiadosti Ing.
Hollého  vyhovel  a  zároveň  určil  plat  na  dohodu  o  vykonaní  práce  10,00  EUR  /  hod.
v hrubom. 
Hlasovanie :
za : 5 proti : 0 zdržal sa : 1

k bodu 12 Pracovný úväzok administratívnej pracovníčky
Ing. Hollý navrhol administratívnej pracovníčke zvýšiť úväzok o jednu hodinu.
Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých  urbarialistov v Liptovskom Trnovci schvaľuje
administratívnej pracovníčke pracovný úväzok 4 hodiny denne od 01.12.2022.
Hlasovanie :
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 13 Zastupovanie predsedu do volieb
Ing. Hollý navrhol P. Vozárika na zastupovanie predsedu do volieb
Uznesenie:
Výbor  Pozemkového  spoločenstva  bývalých  urbarialistov  v Liptovskom  Trnovci  poveruje
člena  výboru  Pavla  Vozárika  zastupovaním  výkonu  funkcie  predsedu  pozemkového
spoločenstva v súlade so zákonom 97/2013 Z.z. v platnom znení od 01.01.2023.
Hlasovanie :
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 14 Zastupujúci predseda
Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých  urbarialistov v Liptovskom Trnovci schvaľuje
zastupujúcemu predsedovi  plat  10,00 EUR /  hod. v  hrubom na dohodu o vykonaní  práce
od 01.01.2023. 
Hlasovanie :
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za : 5 proti : 0 zdržal sa : 1

k bodu 15 Inventarizačná komisia
Ing. Hollý navrhol inventarizačnú komisiu v zložení ako minulý rok.
Členovia inventarizačnej komisie : Ing. Štefan Čajka

Július Stodola
Ján Subulý
Pavol Vozárik

 

Overovatelia :  Ján Subulý
                         Pavol Vozárik

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                              –––––––––––––––
               Ing. Ľubomír Hollý

        predseda PS
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